
 
Til Miljø- og fødevareudvalget. 
  
Mit navn er Benny Jakobsen, næstformand i Foreningen Lydum Mølle. 
  
Jeg henvender mig på grund af tilstanden i mange af vores vandløbs manglende oprensning. 
Nu har vi igen haft oversvømmelse med en masse gener til følge, og delvis ødelæggelser. 
Varde Kommune, hvor vi boer, varsler med vådområder, mere end vi har i forvejen, så set ud i fremtiden vil 
det være meget besværligt at bevare de gamle vandmøller i dette land. 
Jeg går med en tanke om man kunne oprense å løb med en form for rive på en gravemaskine, således 
sivbevoksningen ved bredderne fjernes, åen vil kunne få den bredde som den oprindelig havde, og kan føre 
mere vand. 
Jeg er godt klar over at svaret er, det regner meget mere end tidligere, ja det gør det og derfor er det jo 
nødvendig med mere plads i å løbet. 
Og det vil ikke skade faunaen tvært i mod tror jeg på der vil komme mere liv i å løbet. 
  
Med venlig hilsen 
  
Benny Jakobsen 
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